



السيرة الذاتية Curriculum Vitae



ABDULHAMED N. HAMEED

Lecturer Assist.

Dept.: Systems and Control Engineering

College of Electronics Engineering

Ninevah University

Personal Information:	البيانات الشخصية:
Name : Abdulhamed Nabeel Hameed Saghurchy	الاسم الرباعي واللقب : عبدالحميد نبيل حميد رشيد صاغرجي
Date and place of Birth : 01/01/1985- Mosul	تاريخ ومكان الميلاد : 1985-01-01
Gender : Male	الجنس : ذكر
Permanent address : Mosul	العنوان الحالي: الموصل
First Career date : 20-03-2007	تاريخ اول تعيين بالوظيفة: 20 / 03 / 2007
Nationality: Iraqi	الجنسية: عراقية
E-mail : abdulhamed.hameed@uoninevah.edu.iq	البريد الالكتروني:

University Education	الشهادات الجامعية
Education:	الشهادة:
1- MSc. in Communication Engineering Mosul University – Iraq - 2010 –2013	1- ماجستير هندسة اتصالات الموصل – العراق –2010-2013
2- BSc. in Communication Engineering University of Mosul – Iraq 2002-2006	2- بكالوريوس هندسة اتصالات جامعة الموصل – العراق – 2002-2006
Job Title : Assistant Lecturer	اللقب العلمي : مدرس مساعد
Major : Engineering	التخصص العام: هندسة
Specialist : Communication	التخصص الدقيق: اتصالات



السيرة الذاتية Curriculum Vitae



Academic Certifications	الشهادات الأكاديمية
Cisco CCNA 1: Networking Basics(2007).	شهادة سيسكو في مبادئ الشبكات(2007).
Cisco CCNA Exploration: Network Fundamentals(2008)	شهادة سيسكو في أساسيات الشبكات(2008).
Cisco CCNA Exploration: Routing Protocols and Concepts(2009).	شهادة سيسكو في بروتوكولات الراوتر (2009).
Cisco CCNA Exploration: LAN Switching and Wireless(2014).	شهادة سيسكو في السويج والشبكات اللاسلكية(2014).

Languages	اللغات
Arabic: Native or bilingual proficiency	العربية : لغة الام
English: Good	الانكليزية : جيد

Computer literacy	مهارات الكمبيوتر
CAD Software : AutoCAD	اوتوكاد
Office Programs : Advance Level (Word , Excel , Outlook and PowerPoint)	برامج الاوفيس مرحلة متقدمة
Engineering specialist platforms : OPNET and MATLAB	برامج هندسية تخصصية

Academic Experience	الخبرات العلمية
Lecturing Experience: Computer Networks (2017 – Present) – 4 th Class	القاء محاضرات : شبكات الحاسوب للمرحلة الرابعة(2017- الان)
Computer Lab (2013-Present) – 1 st Class	مختبر حاسبات للمرحلة الاولى بين (2013- الان)
Signal and Systems Lab. (2017- Present) – 2 nd Class	مختبر اشارات ونظم للمرحلة الثانية (2017- الان)
Digital Signal Processing Lab. (2017-2019) – 3 rd Class	مختبر معالجة الاشارة الرقمية للمرحلة الثالثة(2017- 2019)
Microprocessor Lab. (2020-present) – 3 rd Class	مختبر المعالجات الدقيقة للمرحلة الثالثة (2020 - الان)



السيرة الذاتية Curriculum Vitae



ورش العمل والتدريب	Workshops Participation and Trainings
1- حضور ورشة شهادات هواوي الخاصة بتطوير مهارات التدريسيين في الجامعات العراقية برعاية وزارة التعليم العالي والبحث العلمي/ دائرة البحث والتطوير في مقر شركة هواوي في بغداد 18-25 تشرين الاول 2018	1- HCNA Certificate workshop by Huawei Company in Baghdad (18 th -22 nd Oct 2018)
2- اقامة دورة تدريبية في موضوع شبكات الحاسوب (CCNA R&S: Introduction to Networks) في مختبر التعليم المستمر للفترة من (01 اب 2018 - 30 ايلول 2018).	2- CISCO CCNA R&S course in networking (CCNA R&S: Introduction to Networks) (01Ouc. 2018 -30 Sep. 2018)
3- حضور دورة تعليم مستمر اقيمت في قسم هندسة الالكترونيات في جامعة نينوى للعام (23-25) ايلول 2018	3- Wireless Control by NodeMCU ESP8266 in Electronic Dept. – Ninevah University (23 rd -25 th Sep. 2018)
4- حضور دورة تعليم مستمر اقيمت في قسم هندسة الحاسوب في جامعة نينوى (22-26) تموز 2018	4- Computer Skills in Computer Dept. – Ninevah University (22 rd -26 th July. 2018)
5- حضور ورشة السلامة الصناعية الذي اقامته جامعة نينوى /شعبة التأهيل والتوظيف والمتابعة بتاريخ 26 تموز 2018	5- Attended the workshop of industrial safety, which was established by the University of Nineveh / Division of rehabilitation and employment and follow-up on 26/7/2018

المشاركة في المؤتمرات والندوات	Participations in the International Scientific Conferences
• حضور ندوة لجامعة الموصل كلية الهندسة الكهربائية بعنوان الاتجاهات الحديثة في شبكات الحاسوب / نيسان 2018	• Attending a seminar for Electrical Engineering college/ University of Mosul /April 2018.
• حضور ندوة لجامعة الموصل كلية الهندسة الكهربائية بعنوان الطرائق الحديثة في مراقبة حالة المحركات ومسوقاتها / نيسان 2018	• Attending a seminar for Electrical Engineering college/ University of Mosul /April 2018.
• حضور ندوة لجامعة الموصل كلية الهندسة الكهربائية بعنوان التطورات الحديثة في النبائط الالكترونية في الابعاد الدقيقة /نيسان 2018	• Attending a seminar for Electrical Engineering college/ University of Mosul /April 2018.



السيرة الذاتية Curriculum Vitae



Publications
(Published papers) البحوث المنشورة
1- “Investigation of Deploying Unified Communications for Mosul University Network”, Progress in Signals and Telecommunication Engineering, Vol. 1, No. 1, 2012, pp. 36-45.
2- “Simulation of SIP-Based VoIP for Mosul University Communication Network”, 1 st International Conference on Future Trends in Computing and Communication Technologies, Malacca, Malaysia, 2012, pp. 47-52.
3- “Performance Evaluation of VoIPv6 Service for Wireless Network Using OPNET Software”, International Journal of Engineering and Information Systems, Vol. 3, No. 9, PP. 9-14, Sept. 2019.
4- “Feature Selection Based on Wrapper and Information Gain”, 2019 1st AL-Noor International Conference for Science and Technology (NICST), pp. 32-37, IEEE, Oct. 2019.

Seminars	الحلقات النقاشية
Giving seminar in front of employs for Systems and Control Department titled as (Next Generation IP (IPV6)) in 26-12-2017	• اللقاء حلقة نقاشية على منتسبي وطلاب قسم هندسة النظم والسيطرة بعنوان (Next Generation IP (IPV6)) في 2017/12/26
Giving seminar in front of employs for Systems and Control Department titled as (An Introduction to Vehicular Ad-Hoc Networks (VANET)) in 04/03/2019.	• اللقاء حلقة نقاشية على منتسبي وطلاب قسم هندسة النظم والسيطرة بعنوان (An Introduction to Vehicular Ad-Hoc Networks (VANET)) في 2019/03/04
Giving seminar in front of employs for Systems and Control Department titled as (Overview of Mobile System Generation) in 28/1/2020.	• اللقاء حلقة نقاشية على منتسبي وطلاب قسم هندسة النظم والسيطرة بعنوان (Overview of Mobile System Generation) في 2020/01/28
Giving seminar in front of employs for Systems and Control Department titled as (Security Issues in Computer Network) in 12/1/2021.	• اللقاء حلقة نقاشية على منتسبي وطلاب قسم هندسة النظم والسيطرة بعنوان (Security Issues in Computer Network) في 2021/01/12



السيرة الذاتية Curriculum Vitae



الإشراف على مشاريع التخرج

- 1- الإشراف على مشروع تخرج لطلبة المرحلة الرابعة -قسم النظم والسيطرة بعنوان:
2018-2019 (Implementing Smart Home Security Monitoring System through Internet of Things (IoT) Using Cloud Web Server)
- 2- الإشراف على مشروع تخرج لطلبة المرحلة الرابعة -قسم النظم والسيطرة بعنوان:
2018-2019 (Water Plant System for Plants in Vases)
- 3- الإشراف على مشروع تخرج لطلبة المرحلة الرابعة -قسم النظم والسيطرة بعنوان:
2019-2020 (Implementation of IoT Based Liquefied Petroleum Gas (LPG) Monitoring System)
- 4- الإشراف على مشروع تخرج لطلبة المرحلة الرابعة -قسم النظم والسيطرة بعنوان:
2019-2020 (Mind Control Drone)